

poration: the name, address and occupation of each provisional director must be given), together with such persons as become shareholders in the corporation created pursuant to these letters patent, a body corporate under the name of (insert name of loan company), hereinafter called 'the company'.

AND KNOW YE FURTHER that it is ordained and declared that

1. The persons hereinbefore named shall be the provisional directors of the company.
2. The capital stock of the company shall be dollars.
3. The amount to be subscribed before the provisional directors may call a general meeting of the shareholders shall be dollars.
4. The company shall not commence business until dollars of the capital stock have been subscribed and dollars have been paid thereon.
5. The head office of the company shall be in the of in the Province of
6. The company may carry on the business of a loan company within the meaning of the *Loan Companies Act*.
7. The *Loan Companies Act* shall apply to the company."

titude par les présentes lettres patentes (insérer les noms des personnes qui demandent la constitution en corporation: les nom, adresse et profession de chaque administrateur provisoire doivent être inscrits), ainsi que les autres personnes qui deviendront actionnaires de la corporation créée en conformité avec les présentes lettres patentes, en une corporation portant le nom de (insérer le nom de la compagnie), ci-après appelée «la compagnie».

ET SACHEZ EN OUTRE qu'il est statué et déclaré que

1. Les personnes ci-dessus nommées sont les administrateurs provisoires de la compagnie.
2. Le capital social de la compagnie est de dollars.
3. Le montant à souscrire avant que les administrateurs provisoires puissent convoquer une assemblée générale des actionnaires est de dollars.
4. La compagnie ne doit pas commencer ses opérations avant qu'il ait été souscrit dollars du capital social et qu'il en ait été versé dollars.
5. Le siège social de la compagnie est en de dans la province de
6. La compagnie peut faire des opérations de compagnie de prêt au sens de la *Loi sur les compagnies de prêt*.
7. La *Loi sur les compagnies de prêt* s'applique à la compagnie.»

References

156. The said Act is further amended by substituting the word "Superintendent" for the word "Minister", with such grammatical modifications as the circumstances require, wherever the latter word occurs in the following provisions:

- (a) subsections 13(1), (1.1) and (2);
- (b) section 14;
- (c) subsection 37(4);
- (d) subsection 58(2);
- (e) paragraph 60(1.1)(b);
- (f) subsections 60.3(6) and (7);

156. Dans les passages suivants de la même loi, «Ministre» est remplacé par «surintendant» :

- a) paragraphes 13(1), (1.1) et (2);
- b) article 14;
- c) paragraphe 37(4);
- d) paragraphe 58(2);
- e) alinéa 60(1.1)b);
- f) paragraphes 60.3(6) et (7);
- g) paragraphe 69(5);
- h) article 70;
- i) article 92.

Terminologie